

## Announcements for 5/31/2020

2020 年 5 月 31 日報告事項

1. Welcome brothers and sisters and friends to another virtual Worship Service this morning.  
歡迎弟兄姐妹們今天上午再次參加在線主日崇拜。
2. There will be a Prayer Team gathering on this coming Saturday (June 6) morning at 10:00 - 11:00 am through Zoom. All are welcome. Please contact Prayer Team coordinators for details.  
本週六（6月6日）上午 10:00 - 11:00 有 Zoom 禱告會，歡迎大家參加。詳情請找禱告小組聯繫人。
3. Because of the pandemic, there are layoffs and furloughs. Please pray for those who are looking for jobs. For those who are in college, it is not sure how classes will meet and if and when in-person classes will resume in the fall. Please pray for those who are facing uncertain situations.  
全球大流行導致許多人失業，為正在找工作的人祈禱。大學能否在秋季復課仍是未知數，為許多正面對不明朗情況的學生們禱告。
4. We continue to pray for our leaders to put together a thoughtful reopening plan for our church.  
繼續為教牧同工們製定重開教會的周詳計劃禱告。
5. We will observe Holy Communion next Sunday. Prepare yourself a piece of crackers/bread and a small cup of grape juice/wine at your home to partake Holy Communion together.  
我們將於下主日守聖餐，請在家預備好一小塊蘇打餅乾或麵包，和一小杯葡萄汁或葡萄酒，一起守聖餐。
6. Thank you to everyone who has donated to our COVID-19 fund. The fund will remain open until June 7th for anyone still interested in giving. At that point, the remaining total will be donated to another organization in the Rochester area. Thank you for helping us share the love of Christ to the community.  
感謝每位向 COVID-19 基金奉獻的弟兄姐妹，有感動的可以繼續奉獻直至 6 月 7 日，彼時基金內剩餘款項將捐贈給羅城地區的另一機構。感謝您幫助我們向社區分享基督的愛。